
Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens scoutkår 4/2014-09-29 

Närvarande: Fyra av Kårstyrelsens medlemmar deltog 
 
§ 1 Mötets öppnande 

XXXXXX hälsade alla välkomna 

§ 2 Val av mötesordförande 
Mötet valde sittande som mötesordförande 

§ 3 Val av mötessekreterare 
Mötet utsåg XXXXXXX till mötessekreterare 

§ 4 Val av protokollsjusterare 
Inget val av protokollsjusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa 
igenom protokollet och komma med kommentarer fram till nästkommande styrelsemöte då 
protokollet skrivs under i justerad form. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Beslut att fastställa dagordningen 

§ 6 Godkännande av äldre protokoll 
Eftersom de tidigare protokollen ännu inte är färdigredigerade beslöt mötet att bordlägga 
punkten till nästkommande möte. 

§ 7 Rapportering 
- Inkommen post: Det har inkommit räkningar från banken, samt kvartersrådet 
- Mejladress: XXXXX har startat en e-post för kåren, med adressen 

varbergskarholmens.scoutkar@gmail.com 
- XXXXX informerade att kåren nu finns med i stadsdelens föreningsregister. 
- Småtrollen: Under terminen har det varit som mest fem deltagare på avdelningen 

småtrollen. 
- Rekrytering: Det var få besökare vid lördagens uppvisning av scouting i Vårberg. 

XXXXXXX meddelar att hon inte orkar med några fler skolrekryteringar, och styrelsen 
anser att vi gjort vad vi kunnat. Därför beslutar mötet att XXXXXX nu ska ta kontakt med 
utvecklingskonsulent för Stockholms Scoutdistrikt för hjälp med rekrytering. 

- Styrelsen diskuterade vidare hur Kåren på annat sätt kan visa upp scouting när det 
samlas mycket folk. Bland annat diskuterades valborgsfirandet i Vårberg, och 
Skärholmsloppet i Skärholmen. 

- VG:s kårstyrelsemöte: Vårby Gårds scoutkår hade styrelsemöte den 28 september och 
XXXXXXX deltog i mötet. Inget av direkt vikt för Vårberg-Skärholmens Scoutkår 
diskuterades 

- PUL: Styrelsen diskuterade personuppgiftslagen, XXXXXX redogjorde kort att ansvarig 
myndighet är Datainspektionen, och att den information som gick att hitta berörde hur 

mailto:varbergskarholmen.scoutkar@gmail.com


hantering av medlemsregister ska ske. Eftersom att Scouterna sköter medlemsregistret, 
så berör det inte kåren. Styrelsen diskuterade istället hur vi ska förhålla oss till sociala 
medier, då det kan finnas barn med skyddad identitet. En idé är att föräldrarna själva 
godkänner på medlemmens medlemspapper om huruvida medlemmen får fotograferas 
och läggas ut på sociala medier i kårens namn, eller inte. 

- Moms: punkten bordläggs till nästa möte. 
- Annat: Distriktsstyrelsen i Stockholms Scoutdistrikt ställer sig bakom kårens ansökan till 

medlemskap i scouterna. 

§ 8 Beslutsrapportering, logga och halsduk 
- Det har kommit ett logoförslag från XXXXXX 
- Då XXXXX inte hade möjlighet att närvara på dagens möte så beslutade Styrelsen att 

bordlägga frågan till nästa möte. 

§ 9 Övriga frågor 
- Inköp av telefon: Styrelsen diskuterade ett eventuellt inköp av en knappsatstelefon med 

ett kontantkort. 
- Dokumenthantering: Styrelsen diskuterade hur vi ska använda, och samla dokument. 

Google har bra websidor för detta, som gör det enkelt att både redigera och spara 
dokument på Internet för tillgång för styrelsens ledamöter. Mötet beslutade att från och 
med dags dato ska alla nya och gamla dokument läggas upp i Kårens Google Drive. 

-  Ev. läger: Styrelsen diskuterade olika alternativ för att hålla läger för Småtrollen. Kristi 
himmelfärdshelgen är det bästa alternativet, och ev. kan platsen vara Stordal i Tyresö. 

- Utvärdering rekrytering: Niklas lyfte frågan att kåren bör skriva på samtliga reklamblad 
om prova-på möten etc. att kåren har en facebooksida. Genom sidan kan kåren sedan 
ge mer information i rekryteringssyfte. Bland annat genom att skapa 
facebookevenemang för prova-på möten. 

§ 10 Nästa möte 
Styrelsen beslutade att nästa möte skall hållas tillsammans med utvecklingskonsulenten 
när hen kan. Därför beslutades inte något datum för nästkommande möte. 

 
§ 11 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade för intresset, och förklarade mötet avslutat 
 
 

 
Mötesordförande Vid pennan 
 


